

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會第 1 號通告 (2023-24)
【奶皇月餅制作班】

親愛的家長：

中秋節將到，家長教師會於本年 9 月 22 日為家長會員舉辦**奶皇月餅制作班**。現誠邀各位家長踴躍參加，詳情如下：

活動名稱：奶皇月餅作班

日期：2023 年 9 月 22 日 (星期五)

時間：上午 9:30 至下午 1:00

地點：地下家長資源室「嘉家園地」

費用：\$50 (參加者可以取得自家製 4 個月餅)

名額：12 人(先到先得)

家長若有意參加上述活動，請於 **9 月 15 日** 或之前報點擊以下連結報名，額滿即止。費用於確認報名後收取。

<https://forms.gle/Rp5GrgfeimtRsvqS7>

若對活動有任何查詢，請致電 2441 3818 與家長教師會副主席黃達強老師聯絡。

加拿大神召會嘉智中學家長教師會主席

傅凱恩 謹啟

2023 年 9 月 8 日

PAOC Ka Chi Secondary School
Parent-Teacher Association Circular No.1 (2023-24)
【 Custard Mooncakes Workshop 】

8 September 2023

Dear Parents,

The Mid-Autumn Festival is coming. The Parent-Teacher Association is going to hold a **Custard Mooncakes Workshop** for our members on 22 September 2023. Details are as follows:

Activity: Custard Mooncakes Workshop

Date : 22 September 2023 (Friday)

Time : 9:30 am to 1:00 pm

Venue : PTA Resource Centre – KC Parent Homeland

Fee : \$50 (participants will take 4 home-made mooncakes away.)

Quota : 12 participants (first-come-first-served enrollment)

If parents are interested in joining the above activity, please click the link below for enrolment on or before 15 September 2023. The enrolment fee will be collected after your enrolment is confirmed.

<https://forms.gle/Rp5GrgfeimtRsvqS7>

If parents have any enquiries about this activity, please contact the Vice-chairperson of PTA Mr. Wong Tat Keung at 2441 3818.

Yours faithfully,

Fu Hoi Yan Elaine
Chairperson of PTA